
converteix a les primeres de canvi en el portaveu 
habitual del C.D.S. Es toqui el tema que es toqui: 
Hisenda, Governació, Turisme, Cultura o Urbanisme, és 
ell el que domina i porta la veu cantant. És l'ànima de 
l'equip. 

Aquesta situació s'ha anat consolidant cada cop 
que sortia algun problema per als grups que governen. 
Per exemple: quan s'ha de negociar amb el personal, 
immediatament el Sr. López és nomenat regidor delegat 
de personal pel Sr. Alcalde. 

i així arribem a la culminació de la primera fase 
d'aquest procés natural: la dimissió del ponent de 
turisme, Sr. Cruañas i la resolució de la crisi originada 
per aquest fet. El regidor Sr. López és nomenat Tinent 
d'Alcalde d'Hisenda, Turisme, Cultura i Esports. 
Pràcticament ell dirigeix en aquests moment totes les 
àrees a excepció d'Urbanisme regida pel Sr. Bas. 
Provisionalment pensem, doncs el C.D.S. ja proclamava 
en un seu "escrit" que "Hisenda i urbanisme van units..." 

També el representant d'I.C., Sr. Bassó ha rebut 
el que li correspon i ha passat de Regidor Delegat a 
Tinent d'Alcalde, és a dir, membre corresponsable de les 
decisions que es prenen a la Comissió de Govern. Per 
altra part, mentre la crisi dura i no hi han comissions 

informatives, és a dir, en ei moment en que l'oposició té 
tallats els seus canals de 
per urgència a la com participació, les coses es fan 

ssió de govern o, pura simplement, per decret. Per exemple, I.C. i C.D.S. han 
aprovat a la Comissió de Govern o per decret d'alcaldia, 
ara que no hi han comissions informatives, coses com per 
exemple el contracte d'una persona com encarregat, per 
tres mesos, del Palau d'Esports o l'encàrrec a l'empresa 
que per Nadal va instal·lar la il.luminació al carrer, de 
"netejar i reparar totes les instal.lacions lluminoses de 
caràcter públic del terme municipal". 

0, com per exemple de compra per decret, tenim 
aquell en que es compra un Ford Scort per a la Policia 
[Municipal. Decret, per cert, fet pel Sr. López com 
Alcalde Accidental. Hi han moltes coses a explicar 
d'aquesta crisi, però ja ho farem en el seu moment i més 
extensament del que ens permet aquest escrit. 

Com a reflexió final, només ens queda demanar al 
Sr. Alcalde que procuri assistir a totes les comissions 
informatives, que busqui el diàleg entre tots abans que 
sigui massa tard, que prengui la iniciativa en totes les 
àrees si no vol arribar a convertir-se en una figura 
purament decorativa. La tasca és dura, ho comprenem, 
però la responsabilitat adquirida davant el poble així li 
exigeix. 

El Grup de C. i U., situat a l'Oposició de l'equip de 
Govern Municipal, vol agrair a la direcció de "EL 
CARRILET", l'oportunitat de fer arribar la nostra veu 
al ciutadà de Castell-Platja d'Aro. 

Pretenem contrastar la gestió de Govern amb la 
nostra tasca a l'Ajuntament, sense entrar en la dinàmica 
revanxista de l'abans, l'ara i el després evitant la 
desqualificació personal i amb l'ànim de que és més 
important convèncer que vèncer. 

En el ben entès que tota gestió comporta encerts i 
desencerts, fem palès que l'equip de Govern troba a la 
seva disposició un Planter de Personal i Tècnics: àmplia, 
competent i professional, una hisenda municipal 
informatitzada i sanejada; i un vast patrimoni 
d'equipaments i de sol urijà. 

Pel que fa al llistat d'inversions que recull el 
Pressupost Municipal, el grup C. i U., recolza les que 
coincideixen amb el nostre programa i en general totes 
les que puguin suposar una millora de la qualitat de vida 
del Municipi, si bé, l'urgència d'algunes inversions, 
contrasta amb la lentitut d'execució dels projectes pef 
part de l'equip de Govern. 

És evident que l'imatge de netedat i embelliment 
que reclama CASTELL-PLATJA D'ARO, no arriba a 
allò que seria desitjable, creiem que l'Equip de Govern 
hauria de renovar esforços per aixecar el llistó, ja que 
compta amb els recursos per aconseguir-ho. 

Pensem que és injust que els problemes puntuals 
que han surgit en l'execució de les obres del Passeig 
Marítim, s'argumentin com una Herència de l'anterior 
equip de Govern, quan en el seu moment podien haver fet 
modificacions i en canvi, el varen qualificar com un 
projecte satisfactòriament concebut. 

No es pot dir tampoc que hagi estat afortunada la 
gestió de l'equip de Govern en la Implantació dels arbres 

al Passeig Marítim. 
Sobre el Palau Polivalent de la Plaça d'Europa, el 

Grup C. i U. va presentar una moció per a la creació d'un 
FOMENT D'ACTIVITATS MUNICIPALS, que es 
preocupés de donar vida al recinte i coordinés les 
ACTIVITATS CULTURALS i ESPORTIVES i de 
LLEURE de tot el Municipi. La protesta fou 
desconsiderada per part de l'equip de Govern. 

També vàrem proposar la contractació d'un 
Director Turístic i d'Activitats com a professional 
deslligat de tota influència, que fos el generador 
d'iniciatives turístiques, informes tècnicament de les 
propostes i coordinés les activitats. A falta 
d'arguments, dóna la impressió que l'únic que ha fet 
aturar la nostra proposta són raons polítiques 
partidistes. 

Desitgem al Sr. RICARDO LÓPEZ, flamant 
Ponent de Turísme, tota mena d'èxits en la seva tasca, 
malgrat no estar d'acord en que els membres del Foment 
no hagin pogut elegir el seu President, ni en l'anuLlació 
de les Comissions del FOMENT DE TURISME; voldríem 
equivocar-nos, però entenem que d'entrada el 
plantejament no és el més apropiat. 

En noves oportunitats esperem tomar a aquesta 
TRIBUNA CIUTADANA, mentre treballem amb la 
legitimitat que el vot popular ens atorga, esgotarem les 
possibilitats que el reglament orgànic Municipal ens 
autoritza. I en la mesura que l'equip de Govern ens ho 
permeti, intentarem millorar la Gestió MUNICIPAL 
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